
Protokół_14_2019 

Z posiedzenia Rady Osiedla Podjuchy w dniu 22 stycznia 2020r. 

Obecni - 13 Radnych, 4 Gości 

Porządek posiedzenia: 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. Przyjęcie 

porządku obrad. 

2. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 

08.01.2020. 

3. Uchwała zmieniająca plan rzeczowo-finansowy Rady Osiedla Podjuchy. 

4. Informacje dotyczące pozyskiwania i wydatkowania środków finansowych na 

działalność Rady Osiedla Podjuchy. 

5. Analiza bieżących ALERTÓW. 

6. Wybory Przewodniczącego Rady Osiedla Podjuchy. 

7. Wybory Zarządu Rady Osiedla Podjuchy. 

8. SBO 2020 – nowe informacje. 

9. Rynek w Podjuchach – nowe informacje. 

10. Inwentaryzacja środków trwałych Rady Osiedla Podjuchy. 

11. Bieżące inwestycje w Podjuchach: 

a. Lapidarium w Parku Dobrosąsiedzkim. 

b. BUKOVASPORT. 

c. Schody Walczaka-Skalista. 

d. Skatepark Chełminek. 

e. Węzeł Krygiera-Granitowa. 

12. Klub Seniora omówienie działalności w 2020 roku. 

13. Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców. 

a. Pytanie od mieszkańca na temat Skateparku Chełminek. 

b. Pytanie od mieszkańca na temat przebudowy ulicy Marmurowej. 

c. Pytanie od mieszkańca na temat niebezpieczeństwa wyjazdu z ulicy 

Kruszcowej. 



d. Nowe słupki blokujące parkowanie przy ulicy Metalowej 33. 

e. Pytanie od mieszkańca na temat przejścia dla pieszych przy Netto w 

Podjuchach. 

f. Pytanie od mieszkańca na temat budowy węzła przesiadkowego w 

Podjuchach. 

g. Pytanie od mieszkańca na temat problemu dzików w Podjuchach. 

14.  Wolne wnioski i postulaty.  

Ad 1. 

Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. Przyjęcie porządku 

obrad. 

Do posiedzenia dołączyła Radna Sabina Adamowicz. 

Ad 2. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 08.01.2020. 

Głosowało 11 Radnych: Za -11 , Przeciw - 0 , Wstrzymało się - 0  

 

Ad 3. 

Uchwała 41/2020 wyrażająca stanowisko Rady Osiedla Podjuchy w sprawie aktualizacji 

planu rzeczowo-finansowego na rok 2019. 

Rada Osiedla Podjuchy modyfikuje plan rzeczowo-finansowy na rok 2020 w 

przedstawionym przez Zarząd RO Podjuchy kształcie. 

Głosowało 11 Radnych: Za -11 , Przeciw - 0 , Wstrzymało się - 0  

Ad 4. 

Informacje dotyczące pozyskiwania i wydatkowania środków finansowych na działalność 

Rady Osiedla: Skarbnik RO Dominik Janas przedstawił zasady wydatkowania środków 

finansowych na działalność Rady Osiedla i zaproponował wewnętrzny system 

wspomagający dokonywanie zakupów przez Radę Osiedla. Radni, po przedyskutowaniu 

praktycznych aspektów funkcjonowania tego systemu, pozytywnie przyjęli 

zaproponowane rozwiązanie. 



Omówienie przez Skarbnika RO możliwości dotyczących pozyskiwania środków na rzecz 

Rady Osiedla Podjuchy. 

Do posiedzenia dołączyła Radna Katarzyna Biźnia-Nowak. 

Ad 5. 

Analiza bieżących ALERTÓW: omówienie zgłoszonych alertów i dyskusja na temat ich 

realizacji. 

Ad 6. 

Wybory Przewodniczącego Rady Osiedla Podjuchy. 

Powołanie komisji skrutacyjnej w składzie Jola Sylwanowicz, Katarzyna Biźnia-Nowak, 

Jagoda Biźnia. Radni zaproponowali Kandydaturę Jarosława Warchoła na 

Przewodniczącego Rady Osiedla, na którą zainteresowany wyraził zgodę. Odbyło się 

tajne głosowanie. 

Głosowało 12 Radnych: Za -12 , Przeciw - 0 , Wstrzymało się - 0  

 

Do posiedzenia dołączyła Radna Paulina Wolińska 

Ad 7. 

Wybory Zarządu Rady Osiedla Podjuchy: 

Przewodniczący zaproponował Kandydatury odpowiednio: na stanowisko 

Wiceprzewodniczącego - Mirosława Roźmiej, na stanowisko Skarbnika - Dominik Janas, 

na stanowisko Sekretarza - Małgorzata Kochel, na stanowisko Członka Zarządu - Aneta 

Próba. Inne Kandydatury nie zostały zgłoszone. Wyżej wymienieni wyrazili zgodę na 

kandydowanie. Przeprowadzono tajne głosowanie. 

Głosowało 13 Radnych: Za-13, Przeciw-0, Wstrzymało się-0 

Ad 8. 



SBO 2020 - nowe informacje: dyskusja na temat formalności związanych z realizacją 

zwycięskiego projektu w ramach SBO 2020. 

Ad 9. 

Rynek w Podjuchach - nowe informacje:. Dyskusja nt. przyszłości sprzedawców w 

związku z planowanym na koniec czerwca 2020r. zakończeniem umowy dotyczącej 

dzierżawy terenu, na którym znajduje się rynek w Podjuchach. 

Ad 10. 

Inwentaryzacja środków trwałych Rady Osiedla Podjuchy: zaplanowano inwentaryzację 

środków trwałych, która odbędzie się przed przeprowadzką do nowej siedziby Rady 

Osiedla mieszczącej się w DK Krzemień. Termin przeprowadzki nie został jeszcze 

ustalony. 

Posiedzenie opuściła Radna Małgorzata Kochel 

Ad 11. 

Bieżące inwestycje w Podjuchach: 

a) Lapidarium w Parku Dobrosąsiedzkim: ostatnie prace porządkowe związane z 

oddaniem obiektu do użytkowania 

b) BUKOVASPORT: aktualny status, informacja o odbywającym się konkursie na 

zarządcę obiektu 

c) Schody Walczaka-Skalista - omówienie statusu realizacji inwestycji 

d) Skatepark Chełminek - inwestycja planowana do realizacji w 2020r., omówienie 

statusu; 

e) Węzeł Krygiera-Granitowa: inwestycja w toku, dotychczas brak zgłoszonych 

przeszkód, które mogłyby wpłynąć na termin realizacji 

Ad 12. 

Klub Seniora - omówienie działalności w 2020r.: przedstawienie planu finansowego na 

działalność Klubu Seniora. 



Ad 13. 

Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców - omówienie i zaplanowanie 

przyszłych działań 

a) Pytanie od mieszkańca na temat Skateparku Chełminek. 

b) Pytanie od mieszkańca na temat przebudowy ulicy Marmurowej. 

c) Pytanie od mieszkańca na temat niebezpieczeństwa wyjazdu z ulicy Kruszcowej. 

d) Nowe słupki blokujące parkowanie przy ulicy Metalowej 33. 

e) Pytanie od mieszkańca na temat przejścia dla pieszych przy Netto w Podjuchach. 

f) Pytanie od mieszkańca na temat budowy węzła przesiadkowego w Podjuchach. 

g) Pytanie od mieszkańca na temat problemu dzików w Podjuchach. 

Ad 14. 
Wolne wnioski i postulaty 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Protokołowały: Małgorzata Kochel, Paulina Wolińska 

 


